

Special Social Dining

Mini Honey Blossom 32 SAR

Vanilla and honey milk cake, over white chocolate topped with blossom and caramelized marsmallow.
371 cal per 100g

The Ring 30 SAR

Layers of goodness vanilla sponge cake, chocolate crunh, vanilla ice cream, pinch of coffee with warm chocolate ganache
384 cal per 100g

Oreo Truffe 22 SAR

pieces of melt-in-your-mouth chocolate truffles, dusted in cocoa powder
400cal per 100g

Cookies

Smores Cookies 25 SAR

Goosey cookies with homemade marsmallows and belgian chocolate,baked on a graham cracker. Drizzled with milk & white chocolate
295 cal per 100g

Milk Chocolate Cookies 12 SAR

milk chocolate cookies – soft on the inside and perfectly crispy on the outside
315cal per 100g

Dark Chocolate Cookie 12 SAR

dark chocolate cookies – soft on the inside and perfectly crispy on the outside
310cal per 100g

أطباق حصرية للمملكة

كيكة العسل والزهر ٣٢ SAR

كيكة حليب بالفانيليا والعسل، مع شوكولاتة بيضاء مغطاة بالمارشميلو المكرمل.
٣٧١ سعرة حرارية لكل ١٠٠ جرام

ذا رينق ٣٠ SAR

طبقات من كيكة الإسفنج بنكهة الفانيليا الشوكولاتة المقرمشة، آيس كريم الفانيليا مع قهوة خفيفة تقدم مع جاناش الشوكولاتة الدافئة
٣٨٤ سعرة حرارية لكل ١٠٠ جرام

اوريو ترفل ٢٢ SAR

حبات ذائبة بالفم من شوكولاتة الترفل، مغطاة ببودرة الشوكولاتة
٤٠٠ سعرة حرارية لكل ١٠٠ جرام

كوكيز

سمورز كوكيز ٢٥ SAR

كوكيز مع مارشميلو وكاكاو بلجيكي ويسكوت الجراهام، يقدم مع شوكولاتة الحليب والبيض البلجيكية
٢٩٥ سعرة حرارية لكل ١٠٠ جرام

كوكيز الشوكولاته ١٢ SAR

كوكيز الشوكولاته بالحليب الغني بالشوكولاته من الداخل والمقرمش من الخارج
٣١٥ سعرة حرارية لكل ١٠٠ جرام

كوكيز الشوكولاته الداكنة ١٢ SAR

كوكيز الشوكولاته الداكنة الغني بالشوكولاته من الداخل والمقرمش من الخارج
٣١٠ سعرة حرارية لكل ١٠٠ جرام

Cake

Mini Memories 28 SAR

Heavenly fluffy chocolate cake sprinkled with chocolate flakes and covered with chocolate ganache served with a vanilla ice cream on the side
362 cal per 100g

Signature

Profiterole 26 SAR

Crunchy profiteroles with a custard center comes with over jar melter cocolate
446cal per 100g

Crolls 28 SAR

3pcs of light & crunchy crolls in a two flavor filling – overjar custard & dates toffee, comes drizzled with amber chocolate
350cal per 100g

Churros 23 SAR

crispy pieces of our signature churros, dusted with cinnamon and sugar powder comes with our amber chocolate.
330cal per 100g

Dates Puff 23 SAR

light and crispy puffs with a caramelized dates custard in the center and served with our signature amber sauce.
360cal per 100g

كيك

ذكريات فليك ٢٨ SAR

كيكة بالشوكولاتة مغطى بشوكولاتة القناش ورقائق الشوكولاتة تقدم مع فانيليا آيس كريم
٣٦٢ سعرة حرارية لكل ١٠٠ جرام

سيقتنشر

بروفيترول ٢٦ SAR

بروفيترول مقرمش مع الكسترد مغطى بشوكولاتة اوفر جار
٤٤٦ سعرة حرارية لكل ١٠٠ جرام

كرولز ٢٨ SAR

٣ حبات كرولز خفيفه ومقرمشة محشيه بالكاسترد، يقدم مع شوكولاتة الامبر
٣٥٠ سعرة حرارية لكل ١٠٠ جرام

تشوروز ٢٣ SAR

٥ حبات من التشورز المقرمش مغطى بالسكر والدارسين، يقدم مع شوكولاتة الامبر
٣٣٠ سعرة حرارية لكل ١٠٠ جرام

بفز التمر ٢٣ SAR

٥ حبات من البفز خفيفة ومقرمشة بحشوة التمر المكرمل، يقدم مع شوكلاتة الامبر
٣٦٠ سعرة حرارية لكل ١٠٠ جرام